
Referat fra menighetsrådsmøte torsdag 16. juni 2022  
kl. 18.15 på Donkjølen hos Reidun Bergshaven 

 
Tilstede:  Stein Gjulem, Anne Brita Thorød, Vivi H. Tønnessen, Reidunn Bergshaven, Per Olsen, 

Trond Wirak, Hjalmar Bjerga, Wenche Norgaard og Anne Mo Grimdalen (vara 
m/stemmerett). Fra staben møtte Anders Strand, Trygve Nordby Bergland og Torunn 
Fløistad Rike 

 
Fravær:  Øystein Haga 
Åpning:  Stein Gjulem. 
Referent:  Wenche Norgaard  
 

Sak 39/22:  INNKALLING MED SAKSLISTE 
Vedtak:  Innkalling med saksliste ble godkjent. 
 

Sak 40/22:  REFERAT FRA DET SISTE MENIGHETSRÅDSMØTE  
Vedtak:  Referat fra menighetsrådsmøte 05.mai 2022 ble godkjent med følgende tillegg under 

Tilstede: Wenche Norgaard 
 
Sak 41/22: GJENNOMGANG AV GUDSTJENESTELISTA  
Vedtak:  Gudstjenesteliste fram til neste menighetsrådsmøte ble gjennomgått og følgende  
  medlemmer stiller som medhjelpere: 

19.06.22:  Anne Brita Thorød, medliturg og nattverdsmedhjelper, Reidunn 
Bergshaven, kirkevert. Sammen ordner de kirkekaffen. 
10.07.22: Wenche Norgaard, medliturg og nattverdsmedhjelper. 
24.07.22: Anne Mo Grimdalen, nattverdsmedhjelper. Dåpsvert er ikke løst. 
07.08.22: Per Olsen er nattverdsmedhjelper. 

 
Sak 38/22: FLAGGHEISING PÅ KIRKEHEIA JFR. SAK 38/22  
Vedtak:  I MR -møte 05.mai ble følgende vedtak i sak 38/22 fattet: « MR ber kirkevergen om 

et skriftlig svar i saken». 
Svaret fra kirkevergen, sitat « Innholdet i brevet fra driftsleder ble diskutert med 
meg før det ble sendt. Jeg er kjent med innholdet og støtter konklusjonen. Dette 
nevnte jeg også for Stein når han utfordret meg på det før deres MR. Jeg har fått 
forståelse for at oppgaven ble forespurt både kirketjener og jeg erindrer også en 
forespørsel til meg i forkant av flagg anskaffelsen. Det har imidlertid blitt gjort noen 
erfaringer som gjør at dette nå vurderes annerledes. -det er ikke ment som vond vilje 
eller ment å vanskeliggjøre noe samarbeid. Jeg beklager om det har satt menigheten 
eller menighetsrådet i en vanskelig situasjon. Om ønskelig kan fellesrådet overta 
flagget til kostpris». 

Vedtak:  MR tar saken fra kirkevergen til orientering og vil se om det er mulig å finne en 
ordning med frivillige. Det settes opp en liste til høsten over frivillige som kan påta 
seg oppgaven. 

 Følgende har foreløpig sagt seg villige:  
 Bjørn Bergshaven, av og til 
 Trond Wirak og Vivi H. Tønnessen, når de allerede har oppgaver i kirka  
 
Sak 42/22: VIDEREFØRING AV 20 % TROSOPPLÆRER STILLING  

Grimstad menighet har bundne fondsmidler, Grimstad lønn. Saldo per dags dato er 
kr.425 000, kostnader ved en 20% stilling er beregnet til ca. 170 000. 



MR ønsker å videreføre bruk av bundne fondsmidler til å dekke en 20 % stilling for 
trosopplærer i perioden f.o.m. 01.07.2022 – 30.06.2023. Trosopplærer vil i stillingen 
ha hovedfokus på etablering av stab av frivillige til å drive Tweens-arbeid i 
menigheten, samt starte opp slikt arbeid. 

Vedtak:  Daglig leder sender søknad til kirkevergen. MR ser frem til etablering av Tweens 
arbeid i menigheten, så raskt som mulig. 

 
Sak 43/22: OPPFORDRING OM Å INNGÅ AMBASSADRØAVTALE MED BUFETAT  

Den norske kirke har sammen med Bufetat inngått et samarbeid for å rette søkelyset 
på rekruttering av fosterhjem. Gjennom en lokal ambassadøravtale med Bufetat 
bidrar hver menighet i den nasjonale dugnaden. Ambassadøravtalen er en gjensidig 
forpliktelse mellom Bufetat og menigheten. 

Vedtak:  MR er positiv til henvendelsen, ber diakonen følge opp saken. 
 
Sak 44/22 EVENTUELT 

Det må nedsettes en nominasjonskomite for neste menighetsrådsvalg, som er 
høsten 2023. 

 
ORIENTERINGSSAKER 
• Samtale om de siste gudstjenestene. 
• Representanter for Fellesrådet orienterer om aktuelle saker bl.a.:  
a)I et samarbeid med UiA, vil fellesrådet forsøke å få til mastergradstudier og evt. doktorgradstudier 
ved bl.a. Grimstad kirke om varmetap og energieffektivisering. Dette er nybrottsarbeid og kan være 
nyttig for mange av landets eldre trekirker. 
b) Utleie prisene øker fra 1. august av pga. store strømregninger og at det er lenge siden sist. 
Justeres igjen om to år. 
c)Lovendringer i eierstrukturen for kirkens barnehager vil komme i løpet av høsten. 
 
Representant fra Diakoniutvalget opplyste om ny Temakveld 8. november 2022 med Kjetil 
Klungland. 
Representant fra Bryggekapellet opplyste om at det er ingen endring i forsøket med å få nye lokaler. 
Kommunen bistår. 
• Sommeråpen kirke blir i år fra 4. juli t.o.m. 7.august fra kl. 13.00 – kl. 19.00. 
• Som følge av oppsigelstid er sluttdato for avtalen med Loomis AS 30.06.2022  
• Søknad inkl. innstillingen fra kulturutvalget om ny hvit messehagel ble sendt prosten i uke 23. 
• Søknad om justering av menighetsgrenser var til behandling i bispedømmerådet 8.juni -22. 
Vi har nå fått svar om vedtaket, som er sendt ut til alle menighetsrådsmedlemmene. 
Bispedømmerådet vedtok at vi får tildelt Biestøa, Bieheia og Langhaven fra 1. januar 2023. 
• Oddvar Tveito, Per Olsen og Torun Fløistad Rike m.fl. deltar under Mangfoldsmessen 1.juli i 
Grimstad kirke. 
• Orientering v/Stein Gjulem fra samarbeidsmøte mellom Grimstad menighet – Grimstad 
KFUK/KFUM 15.juni: 
Møtet var positivt og i første omgang, ble vi enige om at Øivind Landmark, generalsekretær i 
KFUK/M kommer til oss 18. august kl.18.00-18.30 for å snakke om «Forandringshuset» og om det er 
en vinkling inn til et mulig tettere samarbeid. Neste møte i utvalget ble satt til 25. august.  
 
 
Grimstad 17.juni 2022 
Stein Gjulem       Wenche Norgaard 
Leder                   Referent 
 


